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1.  Valg af referent blev MH 
 
2. Referatet fra generalforsamlingen / sidste bestyrelsesmøde blev godkendt 

3. a: Vintertjeneste 

 Kommunen skal spørges om, hvad de præcist vil foretage vintertjeneste på. 
 Seneste melding har været at de også ville tage stien langs Ortenvej. JL 
 tage kontakt til kommunen. 

 Overdragelse af stier til kommunen kan først ske når det endelige skøde er 
 udfærdiget. Punktet tages med til næste bestyrelsesmøde. 

 CS tager kontakt til EBA for at få et foreløbigt tilbud på de dele af stierne vi 
 skal rydde. 

 MNJ tager kontakt til politiet for at søge om fritagelse for rydning af 
 grusvejen på kilen. 

 b: Fartbegrænsninger 

 Hajtænder på udkørslen fra hhv. del 2 og del 3 skal påmales BJ tager 
 kontakt til kommunen for at få det iværksat / afklaret om de vil foretage 
 arbejdet. 

 Udkørsel fra legepladsen på del 3 foregår ned af en svagt hældende sti 
 mod vejen, her ønsker legepladsudvalget at lave en chikane så børn ikke 
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 kommer for hurtigt ud på vejen. Grundejerforeningen vil gerne betale 
 materialer, hvis legepladsudvalget sørger for opsætning. BJ tager kontakt. 

4. Der er enighed om at en generel oprydningsdag udskydes til næste år, da 
 behovet pt. ikke lader til at være stort. Bestyrelsen påtager sig at påmale 
 hajtænder på alle stier med udkørsel mod vej, at opsætte "hunde i snor" 
 skilte på relevante placeringer, samt at montere vejbump ved udkørsel mod 
 vej på stien mellem del 2 og del 5. 

 Dato: 9-06-2010 kl. 19:00 

5. CS har kontakt til EBA og forventer et snarligt møde. 

6. BJ har rundsendt et oplæg omkring nedsættelse af ejendomsskat som et 
 firma vil påtage sig at håndtere for os. Bestyrelsen tager et møde med 
 firmaet for at vurdere om det er noget vi vil kunne anbefale medlemmerne 
 at deltage i. JL tager kontakt til firmaet. 

7. Efter Jesper Valsteds udtrædelse af bestyrelsen er Michael N. Jensen nu 
 næstformand. 

 MNJ undersøger om man i forhold til forsikringssager og anvendelse kan få 
 noget ud af at opsætte skilte ved legepladserne med følgende ordlyd: 

 "Legepladsen er forbeholdt grundejerforeningens beboere og disses 
 besøgende. Ophold og brug af legepladsen er på eget ansvar" 

8. Næste møde er den 26-08-2010 hos MH på Sletten 30. 


